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Verordeningen i.v.m. Participatiewet  

Er wordt gedebatteerd over de gemeentelijke verordeningen die moeten worden 

aangepast aan de nieuwe landelijke wetgeving per 1 januari aanstaande, zijnde 

de Participatiewet, de wet maatregelen WWB en de hervorming Kindregelingen. 

Voorgesteld wordt om een aantal nieuwe verordeningen vast te stellen en 

bestaande verordeningen in te trekken. De nieuwe verordeningen zijn 

gebaseerd op de keuzes uit de kadernota en het uitvoeringsprogramma 

‘Meedoen mogelijk maken’. Bij de bespreking wordt de informatienota ‘Evaluatie 

re-integratie SoZaWe’ en tevens het rapport “Hoe Workfast Werkt” van de SP 

betrokken.  

De fracties zijn in grote lijnen positief over de door het college voorgestelde lijn 

en de vertaling naar de verordeningen, ook de uitkomsten van de evaluatie re-

integratie, inclusief de ervaringen met WorkFast, zijn hierin terug te vinden. De 

fracties staan achter de ontwikkeling naar meer trajecten in eigen beheer op 

basis van bewezen effectieve methodes en het ruimte bieden aan kleinschalige 

en innovatieve trajecten. Het opstellen van een persoonlijk actieplan maakt dat 

uitkeringsgerechtigden zelf regie houden en dat maatwerk geboden kan 

worden. Wel bestaat nog een aantal vragen en twijfels over de uitvoering van 

de verordeningen. Dit betreft de striktheid van toepassing van financiële 

maatregelen, de mate waarin medewerkers voldoende in staat gesteld worden 

om de uitkeringsgerechtigden te ondersteunen in het opstellen van het 

persoonlijk actieplan en het gevaar van verdringing op de arbeidsmarkt. 

Tenslotte vraagt de raad zich af hoe zal worden omgegaan met klachten en zou 

zij graag van de wethouder willen horen wat de mogelijkheden zijn voor het 

aanwijzen van één klachten-/ombudscommissie voor het volledige sociale 

domein.    

Wethouder Vedelaar erkent dat in het persoonlijk actieplan en de 

maatschappelijke inspanning niet alleen gekeken moet worden naar 

mogelijkheden, maar ook naar wensen van mensen. Dat is ook het 

uitgangspunt van de professionals in de SWT’s. Wat betreft het nemen van 

maatregelen gaat de wethouder uit van de professionele beoordelingsvermogen 

van de medewerkers in de SWT’s. Waar nodig kan het college 

noodvoorzieningen inzetten. De wethouder begrijpt de oproep tot het uitkijken 

voor verdringing; het doel is echter het vergroten van de mogelijkheden van 

werkzoekenden en het bereiken van duurzame uitstroom, niet het invullen van 

arbeidsplaatsen met goedkope medewerkers. Wat betreft de WEZO wordt in 

het kader van het opzetten van een regionaal werkbedrijf specifieke aandacht 

besteed aan de toekomstige rol van de WEZO binnen Zwolle.  Verder wordt 

momenteel inderdaad onderzocht of de klachtenregeling/ombudsfunctie bij één 

orgaan neergelegd kan worden, hierbij wordt in eerste instantie gekeken naar 

de Overijsselse ombudsman. De raad wordt hierover nog dit jaar geïnformeerd. 

Naar aanleiding van de vraag of de inkomensgrens opgetrokken kan worden 

van 110% naar 120% van het sociaal minimum doet de wethouder tenslotte de 

toezegging dat de extra kosten hiervan vóór de PPN worden berekend in het 

kader van het armoedebeleid. 



De voorzitter concludeert dat de beslisnota kan worden doorgeleid naar de 

beslisronde van 24 november. 

 


